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ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς  τον αξιότιμο κύριο Υπουργό Δικαιοσύνης ,Διαφάνειας και  Ανθρωπίνων 
Δικαιωμάτων 

Θέμα:  Συνθήκες διαβίωσης σε σωφρονιστικά ιδρύματα και κέντρα κράτησης 

Μετά και την πρόσφατη επίσκεψη του Επιτρόπου για τα Ανθρώπινα Δικαιώματα στο 
Συμβούλιο της Ευρώπης ,Νιλς Μουιζνιεκς ,οι άσχημες συνθήκες διαβίωσης στις 
ελληνικές φυλακές αλλά και σε κρατητήρια για ανηλίκους και μετανάστες 
προβάλλονται με μελανά χρώματα στα διεθνή ΜΜΕ. 

Ο Επίτροπος κάνει λόγο για απερίγραπτες συνθήκες και δίνει ιδιαίτερη σημασία στο 
γεγονός ότι οι φυλακές είναι υπερπλήρεις(κρατούμενοι: πάνω από 12.000,από τους 
οποίους το 65% περίπου είναι αλλοδαποί-χωρητικότητα :9.300 άτομα)καταλήγοντας 
στο συμπέρασμα ότι στο συγκεκριμένο τομέα η Ελλάδα υστερεί σε σχέση με τα άλλα 
κράτη της Ε.Ε. 

Οι συνθήκες αυτές θέτουν σε κίνδυνο τις ζωές των κρατουμένων και των εργαζομένων 
στα σωφρονιστικά ιδρύματα αλλά και τους χώρους κράτησης, ενώ αμαυρώνουν και την 
εικόνα της  χώρας μας. Βάσει των παραπάνω: 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

-Σε ποιες κινήσεις προτίθεται να προβεί προκειμένου να υπάρξει αποσυμφόρηση στα 
σωφρονιστικά ιδρύματα; 

-Πως θα μπορέσουν να βελτιωθούν άμεσα οι συνθήκες κράτησης τόσο σε φυλακές όσο 
και σε κρατητήρια και με πιο μηχανισμό είναι εφικτό να υπάρχει διαρκής έλεγχος των 
συνθηκών αυτών;  
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